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Verslag wijkschouw Hamburgerrak/ ’t Want 21 september 2022  
 
Aanwezig    
Wijkraad Hamburgerrak : Mw. M. Travaille, mw. R. Segerink, mw. R. Kloosterman,  

  dhr. H.  Kolthof 
Gemeente   : dhr. R. Meenderink, dhr. V. Vos de Wael, mw. Y. Kick 
_________________________________________________________________________________ 

De status van het wijkschouwen is om met name te kijken naar de onderhoudsklachten in het openbare 
gebied en bij de woningen van de woningstichting. Onderwerpen die voor de langere termijn (plannen) zijn 
zullen op een andere wijze ingediend moeten worden. Wanneer er onderhoudsklachten spelen, kan dit 
door inwoners of plaatselijke belangen worden doorgegeven aan de wijkbeheerder. De wijkbeheerder in de 
wijk Hamburgerrak/ ’t Want is Vincent Vos de Wael, bereikbaar via telefoonnummer 0517-380 380 of mail 
v.vosdewael@waadhoeke.nl  Ook via de website van de gemeente kunnen klachten worden doorgegeven;   
https://www.waadhoeke.nl/melden  
Wilma Stienstra is de wijk coördinator, bereikbaar via 0517- 380 380 of mail w.stienstra@waadhoeke.nl 

 

Onderwerp Melding/ Mededeling Actie door: 
Overlast van 
trailers bij de 
botenhelling 
J.Piebengastrjitte/ 
Prins Bernhardlaan 

Er wordt afgesproken om het gras bij het water kort te houden 
zodat er niet meer op het grasveld in de wijk geparkeerd wordt. 
Wanneer dit niet blijkt te werken, moet er gezocht worden naar 
een andere oplossing.  

 
 
  

Gemeente/ 
wijkbeheer 

Sluiproute tussen 
J.Piebengastrjitte 
60 en Prins 
Bernhardlaan 27 

De steeg wordt door fietsers gebruikt als sluiproute en levert 
soms gevaarlijke situaties op voor voetgangers. Er wordt 
afgesproken dat de stoepranden verplaatst worden waardoor 
het voor fietsers moeilijker wordt om het pad te nemen en voor 
mensen met kinderwagens of rollators makkelijker wordt om 
over de stoep door te lopen. Dhr. Meenderink geeft aan dat dit 
gedaan wordt wanneer er meerdere werkzaamheden in deze 
buurt zijn.  
 

Gemeente 
 
 
 
 

Steeg Jan 
Piebengastritte 45/ 
47 

De wijkraad heeft de wens om hier een hekje te plaatsen om 
fietsers te weren i.v.m. gevaar voor voetgangers. Dhr. 
Meenderink legt uit dat een hekje niets oplevert omdat het 
breed genoeg moet zijn voor rolstoelen, kinderwagens, rollators 
en dat fietsers hier dan makkelijk doorheen kunnen en het 
probleem dan niet wordt opgelost. De situatie blijft zoals het nu 
is.    

 

Geen 
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Hoge bomen rond 
voetbalveld nabij 
de school 

Omwonenden hebben aangegeven dat er zonlicht wordt 
ontnomen door de hoge bomen en de zonnepanelen daardoor 
minder opleveren. Dhr. Meenderink geeft aan dat het beleid van 
de gemeente is dat wij geen gezonde bomen snoeien of kappen 
voor zonnepanelen.  

 

Geen 
 
 
 
 
 

Prullenbak voor 
doorgang Hulk/ ‘t 
Want 

Deze wordt geplaatst maar wanneer na ca. 1 ½ jaar blijkt dat 
deze nauwelijks wordt gebruikt, hij dan weer verwijderd wordt.  

 

Gemeente/ 
wijkbeheer 

Verpaupering 
speeltuinen 

Er is door bewoners geklaagd over het weghalen van 
speeltoestellen.  
Dhr. Meenderink antwoordt dat de speeltuinen in het voor-en 
najaar worden geïnspecteerd. Wanneer speeltoestellen niet 
veilig zijn, worden deze weggehaald. In 2023 worden er 
speeltoestellen bijgeplaatst, behalve wanneer omwonenden 
aangeven de speeltuin niet meer te willen of er andere 
ontwikkelingen zijn. 
 

Gemeente 

Speeltuin nabij 
Prins Bernhardlaan 
16  

Om het grasveld heen ligt een stoeprand, hier struikelen 
regelmatig kinderen over. Wijkbeheer zal hier verbetering in 
aanbrengen.  
 

Gemeente/ 
wijkbeheer 

Overlast ratten 
nabij Klipper 81 

Dhr. Vos de Wael zal uitzoeken of er een duiker zit. Er wordt door 
de gemeente niets gedaan aan ratten, tenzij dit een gevaar 
oplevert voor de volksgezondheid. De rattenoverlast komt niet 
door doodlopend water maar door voedsel. Dit kan ook 
vogelvoer of compost zijn.  
 

Gemeente/ 
wijkbeheer 

Onkruid door de 
gehele wijk 

Dhr. Meenderink legt uit dat het onderhoud wordt gedaan op 
basisniveau (keuze van de raad) en dat er geen onkruidverdelger 
meer wordt gebruikt maar heet water. Deze wagen kan niet op 
plaatsen komen waar auto’s geparkeerd staan. Bij de volgende 
heetwaterronde zal er in bepaalde straten een informatiebriefje 
worden gezonden, zodat bewoners de auto’s elders kunnen 
parkeren.  
 

 
 
 
Gemeente/ 
wijkbeheer 
 

Gebrek aan 
parkeerruimte de 
Klipper 

Dhr. Meenderink geeft aan dat er ook op de weg geparkeerd 
mag worden. Hij zal de parkeerproblemen doorgeven aan de afd. 
verkeer.  
 

Gemeente/ 
dhr. 
Meenderink 

Elektrisch laden 
auto’s 

Doordat er steeds meer laadpalen worden geplaatst is er minder 
openbare parkeerruimte beschikbaar. Hoe kunnen bewoners of 
de wijkraad zien dat er ergens een vergunning is aangevraagd? 

Gemeente/ 
dhr. 
Meenderink 
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Dhr. Meenderink zal dit uitzoeken en komt er op terug.  
 

Vrijgekomen GGZ 
woningen aan het 
Karveel en de 
Klipper 

Antwoord Accolade op de vraag wat er met deze woningen gaat 
gebeuren: deze woningen komen weer in de reguliere verhuur  
(2 x 3 woningen). De steeg wordt weer doorgetrokken zoals die 
ooit was. 

Accolade 

Rotonde Spar Er is een klacht binnengekomen dat de randen te hoog zijn en 
gevaar oplevert voor fietsers. Dhr. Meenderink zal dit intern 
doorgeven en er wordt gekeken of het voldoet aan de normen. 

Gemeente/ 
dhr. 
Meenderink 

Ledenavond 
wijkraad 

Dhr. Kolthof wil graag dat er vanuit de gemeente iemand op deze 
avond aanwezig is om het e.e.a. over energie te vertellen. Hij 
stuurt een mail aan mw. Kick met de exacte vraagstelling. Dhr. 
Meenderink zal de vraag dan verder uitzetten.   

Wijkraad/ 
dhr. Kolthof 
Gemeente/ 
dhr. 
Meenderink 

 

 


